
ÒEns haurem de plantejar si val la pena continuarÓ

Futbol. Tarrag�, Alsina i Carrillo es queixen del poc p�blic a Llagostera

La visita del l�der a Llagostera va deixar un regust amarg als responsables del club del Giron�s. Tant la

presidenta, Isabel Tarrag�, com el director t�cnic, Oriol Alsina, van lamentar que hi hagu�s tan poc p�blic al

municipal i van arribar a plantejar-se si val la pena mantenir una temporada m�s el projecte a Llagostera. ÒEns

haurem de plantejar si val la pena continuar, perqu� ens hem sentit solsÓ, va expressar Oriol Alsina en el seu

compte de Twit ter. ÒLamentable l'ambient. Sense el supor t de Llagostera �s molt dif�cil pensar a continuar

aquesta lluitaÓ, va dir la presidenta, Isabel Tarrag�. El discurs es va estendre f ins i tot a la roda de premsa de

l'entrenador, Llu�s Carrillo, despr�s del duel contra l'Hospitalet (1-1): ÒQue en un dia com aquest vingui tan poca

gent, fa pensar. �s molt tristÓ. No �s la primera vegada que Alsina i Tarrag� deixen entreveure la possibilitat de

marxar de Llagostera.
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